

康姨咖啡室新面貌

感謝各界過去 3 年的支持，座落於香港海防博物館的康姨咖啡室 (由扶康會轄下的社企 — 康融服務有限公司經營) 的營運合約已於 2016 年 10 月 31 日屆滿。

可喜的是，本會社企透過公開競投，再次贏得香港海防博物館餐廳未來 4 年 (2016 年 11 月 1 日至 2020 年 10 月 31 日) 的營運權，繼續為殘疾人士提供就業機會。

為提升服務質素及配合未來 4 年的營運策略，咖啡室於 2016 年 11 月 1 日起暫停營業以進行裝修工程，並已於 2016 年 12 月 2 日以全新面貌重新投入服務。

康姨咖啡室之新面貌以簡約、優閒及慢活為主題，與風景優美及文化氣息濃厚的博物館可謂互相呼應。在此品嚐色香味美之食品，使人心曠神怡。店內主要提供優質的中西式美食、特色飲品、各式午餐及輕食套餐等。康姨咖啡室之食品由專業大廚主理，以及一群殘疾僱員所組成的團隊營運。顧客享受色香味美食物的同時，亦造就了殘疾人士就業機會及工作經驗，為社會創造雙贏，別具意義。

期待大家再次光臨康姨咖啡室，支持殘疾人士就業，協助他們自力更生！



The Brand New Madam Hong Café

The contract of operating Madam Hong Café (a cafeteria owned by Hong Yung Services Limited, the Society's social enterprise) at the Hong Kong Museum of Coastal Defence ended on 31 October 2016. We would like to express our heartfelt thanks to different sectors of the community for their support over the last three years.

The good news is Hong Yung Services Limited has successfully obtained a four-year contract (from 1 November 2016 to 31 October 2020) to continue operating the café at the Museum through open tender, which enables us to provide employment opportunities to persons with disabilities.

To improve the service quality and be in coordination of the operation strategies for the coming four years, there had been suspension of services for renovation work started from 1 November 2016. The café was reopened on 2 December 2016 with a brand new look.

The "new" Madam Hong Café is elaborately decorated in a simple, leisure and relaxing style, which mirrored with the culturally rich museum with beautiful landscape. Tasting the delectable dishes in such an environment gives you a delightful mood and is a joyful experience of life. The café sells mainly Chinese and Western food, special beverages, set lunches, light meals, etc. The team is comprised of a professional chef and a group of staff with disabilities. Therefore, when enjoying the delicacies in Madam Hong Café, you also help promote the employment of persons with disabilities, which creates a win-win situation for the society and is exceptionally meaningful.



We look forward to your revisiting to Madam Hong Café to support the employment of persons with disabilities and help them achieve self-reliance.